
Fra: Jon Askeland 
Sendt: 10. november 2015 22:15 
Til: Postmottak Radøy 
Kopi: Lisbeth Alvær; Jarle Landås 
Emne: Fwd: Kloakken i Leitevågen,  / MILJØKRIMINALITET 
 

 

 

Sendt fra min iPhone 

 

Videresendt melding: 

Fra: FRODE BØE <smaabruk@me.com> 

Dato: 10. november 2015 kl. 19.08.05 CET 

Til: Einar Færø <Einar.Faero@radoy.kommune.no> 

Kopi: Lisbeth Alvær <Lisbeth.Alvaer@radoy.kommune.no>, "Tonje Nepstad 

Epland" <tonje.epland@radoy.kommune.no>, 

"jon.askeland@radoy.kommune.no" <jon.askeland@radoy.kommune.no> 

Emne: Re: Kloakken i Leitevågen,  / MILJØKRIMINALITET 

Hei igjen ja… 

 

Sorry Radøy kommune men dette er ikke godt nok. Her er det ikke nok 

med en revidering. Nå har dette vært en kjent sak på Radøy kommune i 

minst 10 år. Og den siste tiden har problemet øket vesentlig. Nå er det 

gått så langt at det MÅ iverksettes straks vedtak. Noen som bor i området 

opplever hele tiden at « det bobler» i doskolene grunnet overbelastning 

og tette systemer. For å si det litt folkelig er det ikke korrekt at folk som 

bor i området må lufte vinduene og rense toalettskålene «hver gang « 

noen i byggefeltet legger seg dagens ladning. Det er nok utsetting av 

problemet nå Radøy kommune. Jeg ser i pressen at Radøy kommune 

er «noe irritert» på andre offentlige organer, og på dårlig budskjett når 

offentlige oppgaver pålegger kommunen å følge regelverket. Men har vi 

dette syetemet så må vel bare det offentlige gå foran med et godt 

eksempel.  
 

For 6 mnd siden var jeg på Radøy kommune for ørtene 

gang og påpekte forholdet. Da var det min påstand at 

kloakksystemet var ved kollaps etter at Radøy 

Kommune har fylt hele Leitevågen med stein. Naturlig 

masse som er i fjæren er skubbet utover til min 
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naustetomt og massene der har nå medført at det 

nesten er aldri er sjøvann ved naustetomten.  
Minner også Radøy kommune om at det under bygdemøte på Hordabø i 

mai var mange som tok dette opp med kommunens saksbehandler. Da ble 

en også lovet at dette skulle bli ordnet med det første. For oss vanlige 

antar vi at det med «det første» menes innen rimelig tid. Og i en 

stinkende kloakksak burde det vært dagen etterpå. 
 

Dette sammen med ulovlige steinmasser tilkjørt av 

Radøy kommune ødelegger kloakkrørene.Jeg gjorde 

dette som grunneiere av naustetomt som jeg skulle 

begynne å arbeide ved. Skyting++. Har forsøkt å få 

bygge naust på naustetomten min i mange tiår men 

Radøy Kommune trenerer saken som vanlig og skal 

enten ha nye reguleringsplaner eller nye revideringer. 

Det er nok utsetting nå. Gjør jobben dere er lovpålagt å 

utføre. 
 

Tonje Nepstad opplyste da at de var kjent med dette 

men at Radøy kommune ikke var ansvarlig for 

utfyllingen. Og det ble sagt de skulle ta opp saken. Og 

nå er den til revidering igjen. Hallo ? Om noen timer 

kommer det kanskje minst 100 ekstra beboere i 

området. Få inn en  lekter grav bort driten, kjør bort 

steinmassene, legg nye rør og øk lengden med minst 

100 meter. Jeg ber om å få opplyst hvem som er 

ankeinstans.  
 

med hilsen 

 

Frode Bøe 

 

 

 



10. nov. 2015 kl. 14.34 skrev Einar Færø 

<Einar.Faero@radoy.kommune.no>: 

 
Hei ! 
  
Me viser til dykkar mail. 
  
Til orientering kan me opplyse om at hovudplan for VA er under 
revidering, og at det i planen er vurdert ein gjennomgang og kontroll av 
alt avløpsvatn i Bøvågen. 
  
  
Mvh 
Einar Færø 
Einingsleiar Drift 
Mob.99098153 
  
  
  

Fra: Tonje Nepstad Epland  

Sendt: 10. november 2015 10:13 
Til: Einar Færø 

Emne: VS: Kloakken i Leitevågen, 5937 Bøvågen 
  
  
  

Fra: FRODE BØE [mailto:smaabruk@me.com]  

Sendt: 10. november 2015 10:12 

Til: Postmottak Radøy; Jon Askeland; Tonje Nepstad Epland 
Emne: Kloakken i Leitevågen, 5937 Bøvågen 
  

Radøy kommune 

  
Jeg har, som grunneier i Leitevågen, en rekke ganger gort Radøy kommune 

oppmerksom på kloakkforholdene i Leitevågen. Pumpestasjonen er ikke god 

nok og noen ganger stinker hele området kloakk. Når en kommune som er et 

offentlig organ ikke iverksetter oppgradering og lager utslippene i forhold til 

gjeldende regelverk må vi desverre ta det opp skriftlig. Vi som har båter i 

Båtforeningen er noe lei av at området stinker dritt i perioder. Det 

helsemessige virkninger av dette er det unødvendig å nevne. Ser forøvrog i 

lokalaviser at Radøy kommune sliter med økonomien grunnet andre 

kloakkforhold,-men kan ikke se at dette er hjemmel til å ikke bedre 

forholdene.  
  
Nå bygges det nye hus i området og belastningen på den underdimensjonerte 

pumpen bør fikses. I forbindelse med den nye reguleringsplanen i Bøvågen 

var det på møtet i Bøvågen tidligere i året 2015 sagt til Flatråker at 

kloakkledningene er altfor korte.  
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En ber om at dette ordnes.  
  
mvh 
  
Frode Bøe 
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